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Kérdés

„Kiszámították, hogy mennyibe kerülnek Önök az embereknek?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János Pénzügyminiszter Úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Néhány hónapja Őnök nagy dérrel-dúrral jelentették be azt, hogy az ÁFA 25 %-os kulcsát
20%-os mértékre mérséklik . A médiumok ezzel a hírrel voltak tele, s Őnök majd mennybe
mentek. Azt hangoztatták, a dübörgő magyar gazdaság eredménye képperi megengedhetik a
forgalmi adó csökkentését . Hangoztatták, az emberek érdekében teszik ezt, mert így kívánnak
pénzt hagyni mindenki zsebében. Még azt is kiszámították - s ezzel is kampányoltak
folyamatosan bizonyítani akarván „jó munkájukat" -, hogy mennyi megtakarítást jelent ez
mindenkinek .

Pénzügyminiszter Úr!

Az Új Egyensúly programja című kiadvány és az e heti hírek szerint Őnök az ÁFÁ-t újra meg-
kívánják emelni, ezzel komoly pénzösszeget vesznek ki a családok zsebéből .
Kérdezem ezért Miniszter urat:

1 . Mennyivel csökkent a költségvetés ÁFA bevétele az ÁFA 5 %-os (25%-ról 20%-ra
való) csökkentése után?

2. Mennyivel növekszik a költségvetés ÁFA bevétele abban az esetben, ha a 15 %-os
ÁFA kulcs 20 %-orra emelkedik?

3. Mennyibe kerül, mennyi plusz kiadást jelent ez az embereknek, (családoknak) - a
nemrég Őnök által használ számítási metódus alapján - az ÁFA kulcsok emelése?

Várom megtisztelő válaszát!
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